



SAMKU

INTERNATIONAL

شركة سامكو انترناشونال

**COMPANY
PROFILE**



نبذة عن الشركة

شركة سامكو انترناشونال هي شركة متخصصة في تقديم حلول النظافة والتشغيل والخدمات المساندة وفق معايير احترافية تناسب احتياجات السوق السعودي. نعمل على توفير بيئات نظيفة وأمنة ومنظمة داخل المواقع السكنية والتجارية والصناعية، من خلال خطط تشغيل دقيقة وفرق عمل مدربة ومعدات مناسبة لكل موقع. نؤمن أن النظافة ليست خدمة يومية فقط، بل عنصر أساسي في جودة الحياة وراحة المستخدمين ورفع قيمة المنشأة. لذلك نقدم خدماتنا بأسلوب منظم يضمن الاستمرارية، سرعة الاستجابة، والالتزام بالمواعيد. وتسعى سامكو انترناشونال إلى أن تكون شريكاً موثوقاً لكل جهة تبحث عن مستوى عالٍ من الجودة والانضباط في خدمات النظافة والتشغيل.

COMPANY OVERVIEW

SAMKU International is a specialized company providing cleaning, operation, and support service solutions with professional standards tailored to the Saudi market. We help create clean, safe, and well-organized environments across residential, commercial, and industrial facilities through precise operational plans, trained teams, and suitable equipment for every site. We believe that cleaning is not only a daily service, but a key factor in improving quality of life, user comfort, and facility value. Our services are delivered with consistency, responsiveness, and strong commitment to schedules. SAMKU International aims to be a trusted partner for every organization seeking high-quality and disciplined cleaning and operation services.

OUR VISION

Our vision at SAMKU International is to become one of the leading companies in cleaning and support services across Saudi Arabia by delivering quality, organized, and consistent solutions. We aim to elevate operational cleaning standards in facilities through practical plans that cover daily, weekly, monthly, and periodic needs. We seek to build long-term relationships with clients based on trust, commitment, and visible results. We focus on continuous development in work methods and on using qualified teams capable of handling different facility types. Our vision is to be the name clients rely on when cleanliness becomes part of a facility's image and value.

رؤيتنا

تتمثل رؤية شركة سامكو انترناشونال في أن تكون من الشركات الرائدة في مجال النظافة والخدمات المساندة داخل المملكة العربية السعودية، من خلال تقديم خدمات تعتمد على الجودة، التنظيم، والاستمرارية. نطمح إلى رفع مستوى النظافة التشغيلية في المنشآت عبر حلول عملية قابلة للتطبيق اليومي والأسبوعي والشهري. كما نسعى إلى بناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا قائمة على الثقة والالتزام والنتائج الواضحة. نركز على التطوير المستمر في أساليب العمل واستخدام فرق مؤهلة قادرة على التعامل مع مختلف أنواع المواقع. رؤيتنا هي أن نكون الاسم الذي يعتمد عليه العملاء عندما تكون النظافة جزءًا من صورة المنشأة وقيمتها.





رسالتنا

رسالتنا هي تقديم خدمات نظافة وتشغيل متكاملة تساعد العملاء على الحفاظ على مواقعهم بأعلى درجات النظافة والسلامة والمظهر العام. نلتزم بتنفيذ الأعمال وفق جداول منظمة تشمل النظافة اليومية والدورية، مع متابعة مستمرة لضمان جودة التنفيذ. نعمل على توفير حلول مرنة تناسب طبيعة كل منشأة سواء كانت مجمعًا سكنيًا، موقعًا تجاريًا، منشأة صناعية، أو منطقة خارجية. كما نحرص على استخدام عمالة مناسبة ومعدات فعالة تضمن إنجاز العمل بكفاءة. هدفنا هو تخفيف العبء التشغيلي عن العميل وتقديم خدمة يعتمد عليها طوال العام.

OUR MISSION

Our mission is to provide integrated cleaning and operation services that help clients maintain their facilities with the highest levels of cleanliness, safety, and overall appearance. We are committed to carrying out work according to organized schedules covering daily and periodic cleaning, with continuous follow-up to ensure quality execution. We provide flexible solutions suitable for every facility type, whether residential communities, commercial sites, industrial facilities, or outdoor areas. We also focus on providing suitable manpower and effective equipment to complete tasks efficiently. Our goal is to reduce operational pressure on clients and deliver a dependable service throughout the year.



خدماتنا

OUR SERVICES

نظافة يومية
Daily Cleaning

تبدال الأكياس
ونظافة الحاويات
Bag Replacement
& Container Cleaning

نظافة أسبوعية وتنظيف
وغسيل الحاويات
Weekly Cleaning
& Container Washing

نظافة شهرية للطرق
والأرصفة بالمياه
Monthly Roads
& Sidewalks Washing

قص الأشجار وقص
الحشائش ربع سنويًا
Quarterly Tree Trimming
& Grass Cutting

تنظيف وشفط خزان الصرف
الصحي كل ستة أشهر
Semi-Annual Septic
Tank Cleaning & Suction

نظافة سنوية للمكيفات
والواجهات
Annual AC & Facade
Cleaning

تناكر سحب مياه
الصرف الصحي وتوريد
الحاويات والعمالة
Sewage Water
Tankers, Containers &
Manpower Supply



WHY SAMKU INTERNATIONAL

Choosing SAMKU International means relying on a company that understands cleanliness as part of daily operations and facility image. We stand out through our diverse services, including daily cleaning, periodic cleaning, outdoor cleaning, sewage support, container supply, and manpower supply. We provide flexible solutions that can be customized according to site size, activity type, and number of users. We also focus on quick response, clear schedules, and committed execution without complexity. This makes SAMKU International a suitable choice for organizations seeking practical and professional service in the Saudi market.

لماذا سامكو انترناشونال

اختيار سامكو انترناشونال يعني الاعتماد على شركة تفهم أهمية النظافة كجزء من التشغيل اليومي وصورة المنشأة. تتميز بتنوع خدماتنا بين النظافة اليومية، الدورية، الخارجية، الصرف الصحي، توريد الحاويات، وتوريد العمالة. نقدم حلولاً مرنة قابلة للتخصيص حسب حجم الموقع وطبيعة النشاط وعدد المستخدمين. كما نركز على سرعة الاستجابة، وضوح الجداول، والالتزام بالتنفيذ دون تعقيد. ولهذا تعد سامكو انترناشونال خياراً مناسباً للجهات التي تبحث عن خدمة عملية واحترافية في السوق السعودي.





النظافة اليومية

تقدم شركة سامكو انترناشيونال خدمة النظافة اليومية لضمان بقاء الموقع في حالة نظيفة ومنظمة طوال الوقت. تشمل الخدمة إزالة المخلفات، ترتيب المساحات، تنظيف المناطق المشتركة، ومتابعة نقاط الاستخدام المتكرر داخل المنشأة. نعتمد على فرق عمل مدربة تلتزم بجدول تشغيل واضحة تضمن عدم تراكم الأتربة أو المخلفات. هذه الخدمة مناسبة للمجمعات السكنية، الشركات، المواقع الإدارية، والمناطق التي تحتاج إلى متابعة مستمرة. ومن خلال النظافة اليومية نحافظ على المظهر العام للموقع ونوفر بيئة أكثر راحة وأماناً للمستخدمين.

DAILY CLEANING

SAMKU International provides daily cleaning services to ensure that facilities remain clean, organized, and presentable at all times. The service includes waste removal, area arrangement, cleaning of common spaces, and monitoring frequently used points within the facility. We rely on trained teams following clear operational schedules to prevent dust and waste accumulation. This service is ideal for residential compounds, companies, administrative sites, and locations requiring continuous attention. Through daily cleaning, we maintain the overall appearance of the site and provide a more comfortable and safe environment for users.





تبدال الأكياس ونظافة الحاويات

تعد خدمة تبديل الأكياس ونظافة الحاويات من الخدمات الأساسية للحفاظ على بيئة صحية ومنظمة داخل الموقع. نقوم بمتابعة الحاويات بشكل دوري، استبدال الأكياس، إزالة المخلفات، وتنظيف المناطق المحيطة بها لمنع الروائح والتلوث البصري. تهدف هذه الخدمة إلى تقليل انتشار الحشرات والحفاظ على مظهر الموقع بشكل احترافي. كما تساعد على تنظيم عملية جمع المخلفات وتسهيل نقلها بطريقة أكثر كفاءة. وتنفذ سامكو انترناشونال هذه الخدمة وفق جدول واضح يراعي طبيعة الموقع وكثافة الاستخدام.

BAG REPLACEMENT & CONTAINER CLEANING

Bag replacement and container cleaning is one of the essential services for maintaining a healthy and organized environment within any site. We regularly monitor containers, replace bags, remove waste, and clean the surrounding areas to prevent odors and visual pollution. This service helps reduce the spread of insects and keeps the facility looking professional. It also supports a more organized waste collection process and improves disposal efficiency. SAMKU International performs this service according to a clear schedule that considers the site's nature and usage intensity.



النظافة الأسبوعية وغسيل الحاويات

تقدم سامكو انترناشيونال خدمة النظافة الأسبوعية التي تشمل تنظيف وغسيل الحاويات بشكل عميق ومنظم. تهدف هذه الخدمة إلى إزالة الرواسب والأوساخ المتراكمة داخل الحاويات وحولها نتيجة الاستخدام اليومي المستمر. يتم تنفيذ الغسيل باستخدام المياه والأساليب المناسبة لضمان النظافة وتقليل الروائح غير المرغوبة. تساعد الخدمة على إطالة عمر الحاويات وتحسين مستوى السلامة الصحية داخل الموقع. كما تعكس التزام المنشأة بمستوى عالٍ من النظافة أمام السكان، الزوار، والعملاء.

WEEKLY CLEANING & CONTAINER WASHING

SAMKU International provides weekly cleaning services that include deep and organized container cleaning and washing. This service aims to remove accumulated dirt and residues inside and around containers caused by continuous daily use. Washing is carried out using water and suitable methods to ensure cleanliness and reduce unpleasant odors. The service helps extend the lifespan of containers and improves the overall hygiene level of the site. It also reflects the facility's commitment to high cleaning standards in front of residents, visitors, and clients.



MONTHLY ROADS & SIDEWALKS WASHING

The monthly cleaning service includes complete washing of roads and sidewalks using water, including interlock areas and curbstones. This service removes dust, stains, daily-use residues, and clearly improves the site's external appearance. We pay special attention to outdoor areas because they represent the first impression of any facility. The work is carried out in an organized manner that helps maintain clean pathways and movement areas. This service is suitable for compounds, factories, commercial facilities, and sites with large outdoor spaces.

النظافة الشهرية للطرق والأرصفة

تشمل خدمة النظافة الشهرية تنظيف وغسيل الطرق والأرصفة بالكامل باستخدام المياه، بما في ذلك مناطق الانتربولوك والبلدورات. تهدف الخدمة إلى إزالة الأتربة، البقع، بقايا الاستخدام اليومي، وتحسين المظهر الخارجي للموقع بشكل واضح. نولي اهتمامًا خاصًا للمناطق الخارجية لأنها تمثل الانطباع الأول عن المنشأة. يتم تنفيذ العمل بطريقة منظمة تساعد على المحافظة على نظافة الممرات ومناطق الحركة. وتعد هذه الخدمة مناسبة للمجمعات، المصانع، المنشآت التجارية، والمواقع ذات المساحات الخارجية الواسعة.



قص الأشجار والحشائش ربع سنويًا

توفر سامكو انترناشونال خدمة قص الأشجار وقص الحشائش بشكل ربع سنوي للحفاظ على المظهر الجمالي للمساحات الخضراء والمناطق الزراعية. تساعد هذه الخدمة على تنظيم شكل الموقع وتحسين البيئة المحيطة ومنع النمو العشوائي للنباتات. نقوم بتنفيذ الأعمال بطريقة آمنة تراعي طبيعة الأشجار والممرات والمناطق القريبة من المباني. كما تساهم الخدمة في تحسين الرؤية داخل الموقع وتقليل أماكن تجمع الحشرات أو المخلفات. وهي خدمة مهمة للمنشآت التي تهتم بالصورة الخارجية والاستدامة البصرية للمكان.

QUARTERLY TREE TRIMMING & GRASS CUTTING

SAMKU International provides quarterly tree trimming and grass cutting services to maintain the aesthetic appearance of green areas and landscaped spaces. This service helps organize the site's appearance, improve the surrounding environment, and prevent uncontrolled plant growth. The work is carried out safely while considering the nature of trees, pathways, and areas close to buildings. It also improves visibility within the site and reduces spaces where insects or waste may gather. This service is essential for facilities that care about exterior image and visual sustainability.





تنظيف وشفط خزان الصرف الصحي

تقدم سامكو انترناشونال خدمة تنظيف وشفط خزانات الصرف الصحي كل ستة أشهر باستخدام معدات مناسبة مثل السوبر سكر. تهدف الخدمة إلى منع الامتلاء الزائد، تقليل الروائح، والحفاظ على سلامة البنية التشغيلية للموقع. يتم تنفيذ العمل بعناية وبما يتناسب مع معايير السلامة والاشتراطات الصحية. تساعد هذه الخدمة على تجنب الأعطال المفاجئة والمشكلات الناتجة عن إهمال الخزانات. كما تضمن للعميل تشغيلًا أكثر استقرارًا ونظافة بيئية أفضل داخل المنشأة.

SEPTIC TANK CLEANING & SUCTION

SAMKU International provides semi-annual septic tank cleaning and suction services using suitable equipment such as super sucker trucks. This service aims to prevent overflow, reduce odors, and maintain the operational safety of the site. The work is performed carefully in line with safety and hygiene requirements. It helps prevent unexpected failures and issues caused by neglected tanks. It also ensures more stable operation and better environmental cleanliness within the facility.



ANNUAL AC & FACADE CLEANING

The annual cleaning service includes AC and facade cleaning to maintain operational efficiency and the external appearance of the facility. AC cleaning helps improve air quality and reduce dust accumulation inside air-conditioning units. Facade cleaning enhances the professional look of the building and strengthens the impression made on clients and visitors. SAMKU International follows an organized process to perform these tasks according to each site's requirements. This service is an important investment in preserving the facility's value and public image.

نظافة المكيفات والواجهات سنويًا

تشمل خدمة النظافة السنوية تنظيف المكيفات والواجهات للحفاظ على كفاءة التشغيل والمظهر الخارجي للمنشأة. يساعد تنظيف المكيفات على تحسين جودة الهواء وتقليل تراكم الأتربة داخل وحدات التكييف. كما يساهم تنظيف الواجهات في إبراز الشكل الاحترافي للمبنى وتعزيز انطباع العملاء والزوار. تعتمد سامكو انترناشونال على آلية منظمة لتنفيذ هذه الأعمال بما يتناسب مع طبيعة كل موقع. وتعد هذه الخدمة استثمارًا مهمًا في الحفاظ على قيمة المنشأة وصورتها العامة.





تناكر سحب مياه الصرف الصحي

توفر سامكو انترناشونال تناكر مخصصة لسحب مياه الصرف الصحي من المواقع التي تحتاج إلى حلول سريعة وآمنة. يتم تنفيذ الخدمة من خلال معدات مناسبة وفريق قادر على التعامل مع الحالات التشغيلية المختلفة بكفاءة. نحرص على سرعة الاستجابة لتجنب أي تأثير سلبي على حركة الموقع أو راحة المستخدمين. كما نلتزم بتنفيذ الأعمال بطريقة منظمة تحافظ على السلامة والنظافة العامة. وتعد هذه الخدمة من الحلول الضرورية للمواقع التي تحتاج إلى دعم تشغيلي مستمر في إدارة الصرف الصحي.

SEWAGE WATER TANKERS

SAMKU International provides dedicated tankers for sewage water suction for sites that require fast and safe solutions. The service is delivered using suitable equipment and a team capable of handling different operational situations efficiently. We focus on quick response to avoid any negative impact on site movement or user comfort. We also ensure that the work is performed in an organized manner that maintains safety and public cleanliness. This service is an essential solution for sites needing continuous operational support in sewage management.



توريد الحاويات

تقدم شركة سامكو انترناشيونال خدمة توريد الحاويات لتلبية احتياجات المواقع في إدارة المخلفات بشكل منظم وفعال. نوفر حلولاً مناسبة لطبيعة الموقع وحجم المخلفات المتوقع بما يساعد على تحسين عملية التجميع والنقل. تساعد الحاويات المناسبة على الحفاظ على نظافة المكان وتقليل الفوضى داخل المناطق الحيوية. كما تساهم في تسهيل عمل فرق النظافة وتحسين كفاءة التشغيل اليومي. ومن خلال هذه الخدمة نوفر للعميل عنصرًا أساسيًا في منظومة نظافة متكاملة ومستقرة.

CONTAINER SUPPLY

SAMKU International provides container supply services to meet site needs for organized and efficient waste management. We offer solutions suitable for the site's nature and expected waste volume, helping improve collection and transportation processes. Proper containers help maintain cleanliness and reduce disorder in active areas. They also support cleaning teams and improve daily operational efficiency. Through this service, we provide clients with an essential component of a stable and integrated cleaning system.





توريد العمالة

توفر سامكو انترناشيونال خدمة توريد العمالة لدعم أعمال النظافة والتشغيل في مختلف أنواع المواقع. نحرص على اختيار عمالة مناسبة لطبيعة العمل، مع الالتزام بالانضباط والجدية في التنفيذ. تساعد هذه الخدمة العملاء على تغطية احتياجاتهم التشغيلية دون تحمل عبء التوظيف المباشر والمتابعة اليومية. كما يمكن تخصيص عدد العمال وفترات العمل وفق حجم الموقع ومتطلباته. وتعد خدمة توريد العمالة حلًا عمليًا للمنشآت التي تبحث عن مرونة وسرعة في إدارة أعمال النظافة.

MANPOWER SUPPLY

SAMKU International provides manpower supply services to support cleaning and operation work across different types of sites. We focus on providing workers suitable for the job nature, with commitment to discipline and serious execution. This service helps clients cover operational needs without carrying the burden of direct hiring and daily supervision. The number of workers and working periods can be customized according to the site's size and requirements. Manpower supply is a practical solution for facilities seeking flexibility and speed in managing cleaning operations.



WORK METHODOLOGY

SAMKU International follows a clear work methodology that starts with studying site needs, identifying the required service type, and setting the suitable execution schedule. Then, the team and equipment are prepared according to the nature of the tasks and the size of the site. We continuously monitor execution to ensure quality, timing, and fast response to any remarks. We also distribute tasks in an organized way to prevent overlap and increase performance efficiency. This methodology helps us deliver stable service and visible results that clients experience day after day.

منهجية العمل

تعتمد سامكو انترناشونال على منهجية عمل واضحة تبدأ بدراسة احتياجات الموقع وتحديد نوع الخدمة المطلوبة وجدول التنفيذ المناسب. بعد ذلك يتم تجهيز فريق العمل والمعدات بما يتناسب مع طبيعة المهام ومساحة الموقع. تتابع التنفيذ بشكل مستمر لضمان الالتزام بالجودة والمواعيد ومعالجة أي ملاحظات بسرعة. كما نحرص على توزيع المهام بطريقة منظمة تمنع التداخل وتزيد من كفاءة الأداء. هذه المنهجية تساعدنا على تقديم خدمة مستقرة ونتائج ملموسة يشعر بها العميل يوميًا بعد يوم.





الجودة والالتزام

تضع شركة سامكو انترناشونال الجودة والالتزام في مقدمة أولوياتها عند تنفيذ كل خدمة. نؤمن أن نجاح أعمال النظافة يعتمد على الاستمرارية، الدقة، والمتابعة وليس على التنفيذ المؤقت فقط. لذلك نلتزم بجدول تشغيل واضح ونحرص على تقييم مستوى الخدمة بشكل دائم. كما نعمل على تحسين الأداء وفق ملاحظات العملاء واحتياجات الموقع الفعلية. هذا الالتزام يجعلنا شريكًا موثوقًا للمنشآت التي تبحث عن خدمة احترافية طويلة الأمد.

QUALITY & COMMITMENT

SAMKU International places quality and commitment at the top of its priorities in every service we deliver. We believe that successful cleaning operations depend on consistency, accuracy, and follow-up, not only temporary execution. Therefore, we commit to clear operational schedules and continuously evaluate service levels. We also improve performance according to client feedback and the actual needs of the site. This commitment makes us a trusted partner for facilities seeking long-term professional service.





تساعد في الحفاظ على بيئات نظيفة وأمنة تعكس أعلى معايير الجودة والكفاءة. كما نحرص على تطوير خدماتنا باستمرار بما يتماشى مع توجهات المملكة نحو بيئة أكثر استدامة، ومدن أكثر تنظيماً، وخدمات تشغيلية تواكب مستقبل التنمية.

SUPPORTING SAUDI VISION 2030

SAMKU International is committed to supporting the goals of Saudi Vision 2030 by delivering professional cleaning and facility support services that contribute to enhancing quality of life, improving the urban landscape, and promoting sustainable facilities. We implement organized operational plans, qualified workforce, and practical solutions that ensure clean, safe, and efficient environments aligned with the highest quality standards. We continuously develop our services to keep pace with the Kingdom's vision for sustainability, well-organized cities, and advanced operational services that support future development.

أعمالنا السابقة

PREVIOUS PROJECTS



thank you

شركة سامكو انترناشونال



+966541411344



sales@samkume.com



الدمام - حي المحمدية - المملكة العربية السعودية

